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Inleiding 

Tijdens de Begrotingsraad van 2022 nam de raad de motie Kindervragenuur aan. Hiermee 

stemde de raad in om elk jaar rond de Dag van de Rechten van het Kind een vragenuur te 

organiseren voor leerlingen uit groep 8 van alle basisscholen in de gemeente.  

 

Op 21 november 2023 was het eerste kindervragenuur. Hieraan deden 4 scholen mee (met in 

totaal 4 klassen van groep 8 en 1 klas groep 7/8). Van 13.00 tot 14.00 uur vond dit 

kindervragenuur plaats. De kinderen hadden de primeur in de nieuwe raadszaal.  

Reacties scholen 

De griffie heeft de deelnemende scholen gevraagd wat ze van het kindervragenuur vonden en 

of ze verbeterpunten hadden. Van 3 scholen heeft de griffie reactie gehad. Alle 3 de scholen 

zijn positief enthousiast over het kindervragenuur. Wel gaven ze de volgende verbeterpunten 

mee: 

 

• Een uur vragen stellen en luisteren naar de beantwoording is voor de leerlingen wat saai. 

• Meer interactie met de leerlingen is daarom gewenst. Bijvoorbeeld door ze te laten 

reageren op de beantwoording of in gesprek te gaan met de wethouders en raadsleden. 

• Het zou mooi zijn als het kindervragenuur uitgezonden wordt, zodat de rest van de 

klassen kan meekijken. 

• De antwoorden waren soms niet concreet genoeg, waardoor ze voor de leerlingen niet 

duidelijk waren.  

• Het zou mooi zijn om de antwoorden te visualiseren door afbeeldingen op het scherm te 

tonen. Dit helpt de leerlingen ook om het antwoord beter te begrijpen. 

Reactie deelnemende raadsleden en collegeleden 

• Het zitten en luisteren is wat te lang voor kinderen.  

• Persoonlijk zou ik als raadslid graag een vraag vooraf toegewezen krijgen. Dan kunnen 

wij het ook beter voorbereiden en inderdaad ook visueel maken. Ik vind dat wel leuker en 

interactiever.  

• Misschien kunnen we ook 1 of 2 vragen voorbereiden voor de kinderen, waarbij ze ook 

naar voren komen om ze te beantwoorden.  

• Het zou misschien nog iets spannender kunnen worden als we meer interactie hebben. Ik 

snap dat dit niet zo makkelijk te organiseren is.  

• Wellicht is ook te overwegen dat niet op iedere vraag zowel door een raadslid als door 

een collegelid gereageerd wordt. Dan kan er iets meer afwisseling in komen. 
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